

Tabela nr 4

**Wysokość udzielanej pomocy finansowej w związku z trudną sytuacją rodzinną i osobistą, materialną (tzw. zapomogi zwykłe – socjalne)
oraz w związku ze zwiększonymi wydatkami rodziny w okresie wiosennym i jesienno-zimowym.**

Próg dochodu	Średni dochód brutto na osobę w rodzinie stanowiący odpowiedni % minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującego w dniu 1 stycznia danego roku	Średni dochód brutto na osobę wyrażony w złotych w rodzinie	Zapomoga socjalna	Zapomoga w związku ze zwiększonymi wydatkami rodziny w okresie wiosennym i jesienno-zimowym.
I	do 80%	do 3732,80 zł	do 500 zł	do 650 zł
II	do 110%	do 5132,60 zł	do 450 zł	do 600 zł
III	powyżej 110%	od 5132,60 zł	do 400 zł	do 550 zł

Tabela nr 3

Wysokość udzielanej pomocy finansowej lub rzeczowej w związku z indywidualnymi zdarzeniami losowymi – klęskami żywiołowymi, długotrwałą chorobą lub śmiercią (tzw. zapomogi losowe).

Próg dochodu	Średni dochód brutto na osobę w rodzinie stanowiący odpowiedni % minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującego w dniu 1 stycznia danego roku	Średni dochód brutto na osobę wyrażony w złotych w rodzinie	Wysokość tzw. zapomogi losowej			
			Zapomoga finansowa w związku ze śmiercią		Zapomoga finansowa w związku z długotrwałą chorobą uprawnionego (pracownika, byłego pracownika, dziecka) pobyt w szpitalu	W związku z klęską żywiołową
			pracownika	współmałżonka, dziecka, ojca, matki pracownika		
I	do 80%	do 3732,80 zł	do 800 zł	do 700 zł	do 650 zł	do 1100 zł
II	Do 110%	do 5132,60 zł	do 750 zł	do 650 zł	do 600 zł	do 1050 zł
III	powyżej 110%	od 5132,60 zł	do 700 zł	do 600 zł	do 550 zł	Do 1000 zł

TABELE
WYSOKOŚĆ ŚWIADCZEŃ FINANSOWYCH Z ZFŚS I DOPLAT DO TYCH ŚWIADCZEŃ NA ROK 2025

Tabela nr 1

Dopłaty do różnych form wypoczynku krajowego i zagranicznego, tj. wczasy i sanatoria leczniczo-profilaktyczne, tzw. „Wczasy pod gruszą” oraz wypoczynek letni i zimowy (kolonie, obozy) dla dzieci i młodzieży.

Próg dochodu	Średni dochód brutto na osobę w rodzinie stanowiący odpowiedni % minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującego w dniu 1 stycznia danego roku	Średni dochód brutto na osobę wyrażony w złotych w rodzinie	Złotówkowy wskaźnik dopłaty do kosztu wypoczynku krajowego i zagranicznego, tj. wczasy i sanatoria leczniczo-profilaktyczne, oraz wypoczynek letni i zimowy (kolonie, obozy) dla dzieci i młodzieży	Złotówkowy wskaźnik dopłaty do kosztu wypoczynku tzw. „wczasy pod gruszą”
I	do 80%	do 3732,80 zł	do 70% (nie więcej niż 700,00 zł)	do 700 zł
II	do 110%	do 5132,60 zł	do 60 % (nie więcej niż 650,00 zł)	do 650 zł
III	powyżej 110%	od 5132,60 zł	do 50 % (nie więcej niż 600,00 zł)	do 600 zł

Tabela nr 2

Dopłaty do działalności sportowo – rekreacyjnej i kulturowo – oświatowej.

Próg dochodu	Średni dochód brutto na osobę w rodzinie stanowiący odpowiedni % minimalnego wynagrodzenia za pracę obowiązującego w dniu 1 stycznia danego roku	Średni dochód brutto na osobę wyrażony w złotych w rodzinie	Limit rocznej dopłaty do biletów lub karnetów
I	do 80%	do 3732,80 zł	do 300 zł
II	do 110%	do 5132,60 zł	do 250 zł
III	powyżej 110%	od 5132,60 zł	do 200 zł